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De fractie heeft de volgende vragen:

Het Minister van Binnenlandse Zaken heeft in november 2018 gevraagd aan alle gemeenten om een 
inventarisatie te maken van potentiële risicopanden. Bij risicopanden gaat het om gebouwen met 
gevelbeplating van vijf of meer verdiepingen met kwetsbare bewoners of gebouwen van zeven etages 
waar geslapen wordt. Dat onderzoek moest ‘zo spoedig mogelijk’ worden uitgevoerd, waar nodig 
moesten maatregelen worden getroffen.

De VVD heeft nog geen resultaten geconstateerd over deze inventarisatie in Roosendaal.

Het is volgens ons een serieus risico wat onderzocht moet worden. In verschillende wijken in 
Roosendaal zijn er gebouwen (zie: flatgebouwen) die in dit risicogebied vallen.

Om die reden hebben wij een aantal vragen:

1. In hoeverre bent u bekend met de vraag vanuit het Rijk om deze inventarisatie uit te voeren?

2. In hoeverre is deze inventarisatie naar risicopanden in Roosendaal al gebeurd?

3. Zo ja, wat zijn de resultaten van deze inventarisatie?

4. Zo nee, wanneer kunnen we deze inventarisatie in de gemeente Roosendaal verwachten?

Namens de fractie van VVD,

Sanneke Vermeulen

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1.In hoeverre bent u bekend met de vraag vanuit het Rijk om deze inventarisatie uit te voeren?

Wij zijn volledig bekend met de vraag vanuit het Rijk om deze inventarisatie uit te voeren.

2.In hoeverre is deze inventarisatie naar risicopanden in Roosendaal al gebeurd?

 In oktober 2019 hebben wij een inventarisatie gedaan van alle risicopanden in Roosendaal.

3.Zo ja, wat zijn de resultaten van deze inventarisatie?

Er zijn 4 panden waarvan is gebleken dat de gevelbekleding niet voldoende brandwerend is 
uitgevoerd. Het gaat hierbij om de Da Costaflat, Helmersflat, Tollensflat en de Bellamyflat. Alle flats 
zijn in bezit van Alwel. Begin dit jaar is Alwel begonnen om de gebreken op te lossen. Alwel heeft 



inmiddels aangegeven dat de werkzaamheden zijn afgerond. Binnenkort volgt een eindcontrole vanuit 
de gemeente om te bezien of de gevels voldoen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Burgemeester J.M. (Han) van Midden


